

9D7N

Amazing CHINA 中国

杭州/宏村/黄山/屯溪/篁岭/婺源-婺女洲/景德镇/上饶.葛仙村.葛仙山.望仙谷/衢州

HANGZHOU/HONGCUN/HUANGSHAN/TUNXI/HUANGLING/

WUYUAN-WUNUZHOU/JINGDEZHEN/

SHANGRAO.GEXIAN VALLEY.GEXIAN MOUNTAIN.WANGXIANGU/QUZHOU

Penang ✈ Hangzhou

Tour Code: PCHH-3



China 中国



EXCLUSIVE 独家行程

*定制旅拍+汉服体验
Custom Travel Photography + Hanfu Experience

*亲手点燃饱含祝福的莲花祈福水灯
Lotus Prayer Water Lanterns



The China Ceramic Museum
中国陶瓷博物馆



Gexian Village
葛仙村



Huangling Scenic Area
篁岭景区



Huangshan
黄山

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Wunvzhou Scenic Area
婺女洲风景区



Wangxiangu (Cliff Night View)
望仙谷 (绝壁夜景)



Gexian Mountain
葛仙山



精简行程

第一天 槟城 中转城市 杭州 (机上用餐)

☑ 入住酒店

第二天 杭州 (230公里) 黟县 (早/午/晚)

☑ 世界遗产-画里乡村宏村

第三天 黟县 (50公里) 黄山 (70公里) 屯溪 (早/午/晚)

☑ 世界遗产-黄山风景区 (含缆车上下)
☑ 北海景区、西海景区
☑ 屯溪老街

第四天 屯溪 (90公里) 篁岭 (30公里) 婺源 (早/午/晚)

☑ 篁岭风景区 (含缆车) + 晒秋奇观
☑ 婺女洲风景区
☑ 奇幻抱玉塔Mapping秀《天工开物》
☑ 水幕光影秀《五显金光》
☑ 大型户外实景演出《遇见·婺源》

第五天 婺源 (89公里) 景德镇 (120公里) 望仙谷 (50公里) 上饶 (早/午)

☑ 景德镇必游中国陶瓷博物馆
☑ 古窑民俗博览区
☑ 仙侠世界望仙谷 (三口锅、望仙瀑、三叠水、怪石滩、玻璃栈道)
☑ 傍晚赏绝壁夜景

第六天 上饶 (90公里) 葛仙村 (早/午/晚)

☑ 世外桃源葛仙村 (含景区)
☑ 中华灵宝第一山葛仙山 (含缆车)
☑ 欣赏现实版《千里江山图》
☑ 众妙阁灯光秀 + 大型水幕电影《修心归真纪》
☑ 共放祈福水灯 + 夜赏梦幻星空

第七天 葛仙村 (90公里) 衢州 (早/午/晚)

☑ 《国家地理》一生必去仙霞古道+仙霞关
☑ 深山秘境廿八都古镇
☑ 远观世界自然遗产江郎山 (最佳拍摄点)

第八天 衢州 (240公里) 杭州 槟城 (早/午/机上用餐)

☑ 江南最美茶园+网红背篓采茶炒茶体验
* 景区销售自愿购买
☑ 西湖风景名胜 (金牛出水、西湖新天地)
☑ 帝王御花园柳浪闻莺
☑ 送机

观光景点:

葛仙村

- ◆ **葛仙村** - 现实版世外桃源葛仙村 (包含景区交通), 负氧离子的浓度可高达10000~50000个/cm³, 宛若一个天然氧吧
日游景点: 中国镇物文化馆、凤尾庐、酿酒坊、金匮堂、众妙阁、菖蒲博物馆、听香小舍、无何有居、琅环小树
晚上欣赏仙村梦幻般的绝壁夜景, 玉清台、洗尘门、清幽涧、缘生池、太虚幻境等19个夜游观赏点, 众妙阁灯光秀、大型水幕电影《修心归真纪》、篝火晚会 (每周二停) 独家安排@亲手点燃饱含祝福的**莲花祈福水灯**, 放入瑶池仙境之中……深夜有机会欣赏到难得一见的**葛仙村梦幻星空**

葛仙山

- ◆ **葛仙山** - 位于江西省上饶市铅山县中部的葛仙山镇, 地处武夷山北麓, 主峰葛仙峰海拔1096.3米, 葛仙山景区面积50平方千米, 号称“中华灵宝第一山”。

望仙谷

- ◆ **望仙谷 (绝壁夜景)** - 原生态十足。两旁的山连绵起伏, 林木苍翠, 涧瀑清流, 奇峰峻拔, 峡谷蜿蜒, 风景如画。俯瞰谷底, 水流激荡, 怪石万千, 山水浑然, 宛若世外桃源, 要将一切的喧嚣嘈杂挡在这大山之外。傍晚, 游客可去揽月桥上观日落, 看夕阳的余晖笼罩住整个古镇。夜幕降临, 看着万家灯火, 让人恍如穿越回了商贾云集的北宋盛世。

婺女洲

- ◆ **婺女洲度假区** - 以婺女飞天传说为核心, 以新式徽派建筑A风格为特色, 集实景演艺、亲子游乐、文化景点、酒店会展、美食餐饮、休闲购物六大业态为一体的综合型的中国徽派文化旅游度假目的地。
- ◆ **大型实景演出《遇见·婺源》** - 以婺源本地的神话传说婺女飞天为底色, 运用写意的戏剧手法, 光影与实景交相呼应, 打造的视觉与听觉双重震撼的沉浸式徽派美学大戏。旨在为游客讲述中国故事, 传播中国声音, 彰显属于中国人的文化自信。
- ◆ **篁岭风景区** - 窗衔篁岭千叶画, 门聚幽篁万亩田”, 篁岭村500年来一直隐藏在婺源石耳山中, 是一个偏僻而幽静的山村, “地无三尺平”是篁岭最突出的特色。篁岭晒秋已形成一种民俗文化现象、一种生活方式、一种文化体验。而晒秋人家的壮观场景, 将成为这个时代的一个文化符号, 如同“清明上河图”、“富春山居图”一样, “篁岭晒秋图”通过文化影视创作, 将会成为传世之作。

黄山

- ◆ **黄山** - 世界文化与自然双重遗产, 世界地质公园, 国家AAAAA级旅游景区, 国家级风景名胜区, 中华十大名山, 天下第一奇山。黄山代表景观有“四绝三瀑”, 四绝: 奇松、怪石、云海、温泉; 三瀑: 人字瀑、百丈泉、九龙瀑。黄山迎客松是安徽人民热情友好的象征, 承载着拥抱世界的东方礼仪文化。

衢州

- ◆ **廿八都古镇** - 《国家地理》一生必去的仙霞古道, 长条形布局的城镇, 古建筑风貌依旧, 仍保留着19世纪的风貌。

景德镇

- ◆ **中国陶瓷博物馆** - 国家一级博物馆, 又称景德镇中国陶瓷博物馆, 位于江西省景德镇市昌江区紫晶北路1号。景德镇陶瓷馆是新中国成立后建馆最早、藏品丰富的唯一一所陶瓷艺术专业性博物馆, 国家一级博物馆。景德镇陶瓷馆于1954年1月正式开放, 总占地面积5.9万多平方米, 建筑面积3.2万平方米。平均每年接待参观者近10万人左右。

杭州

- ◆ **西湖风景区** - 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外, 是中国著名的旅游胜地, 也被誉为人间天堂。2011年6月24日“中国杭州西湖文化景观”正式被列入《世界遗产名录》。



✓ 7早餐 / 7午餐 / 5晚餐

风味餐:

★ 黟县风味
★ 江山风味

★ 山上自助
★ 乡村风味

★ 徽州风味
★ 铅山风味

★ 江西风味
★ 八卦宴

★ 瓷宴
★ 杭帮风味



酒店住宿 (7晚)

✓ 杭州空港假日酒店或同级
✓ 黟县中城山庄或艺龙安云酒店或同级
✓ 屯溪安持华府酒店或同级
✓ 婺女洲万卷酒店或同级

x 1晚
x 1晚
x 1晚
x 1晚

✓ 上饶君澜大饭店或同级
✓ 景区内枕山宿酒店或同级
✓ 衢州悦禧酒店或同级

x 1晚
x 1晚
x 1晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考



Traditional Chinese Hanfu experience
中国传统汉服体验

Nianbadu Ancient Town
廿八都古镇

Tunxi Ancient Street
屯溪老街

SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ TRANSIT CITY ✈️ HANGZHOU (MOB)

- ☑️ Check-in hotel

D2 HANGZHOU 🚗 (230km) YIXIAN (B/L/D)

- ☑️ World Heritage, Picturesque Village Hongcun

D3 YIXIAN 🚗 (50km) HUANGSHAN 🚗 (70km) TUNXI (B/L/D)

- ☑️ World Heritage-Huangshan Scenic Area (including two-way cable car)
- ☑️ Beihai Scenic Area, Xihai Scenic Area
- ☑️ Tunxi Ancient Street

D4 TUNXI 🚗 (90km) HUANGLING 🚗 (30km) WUYUAN (B/L/D)

- ☑️ Huangling Scenic Area (include cable car) + Autumn Sun Drying Spectacle
- ☑️ Wunuzhou Scenic Area
- ☑️ Fantasy Baoyu Pagoda "Mapping" Show
 - The Creation of Heaven and Earth
- ☑️ Water Screen Light Show "Wuxian Golden Light"
- ☑️ Large Outdoor Live Performance "Meet Wuyuan"

D5 WUYUAN 🚗 (89km) JINGDEZHEN 🚗 (120km) WANGXIANGU 🚗 (50km) SHANGRAO (B/L)

- ☑️ Must-Visit China Ceramics Museum in Jingdezhen
- ☑️ Ancient Kiln Folk Customs Museum
- ☑️ Wangxiangu in the Immortal World (Three Pots, Wangxian Waterfall, Three-Tiered Waterfall, Strange Rock Beach, Glass Skywalk)
- ☑️ Cliffside Night View

D6 SHANGRAO 🚗 (90km) GEXIAN VILLAGE (B/L/D)

- ☑️ Gexian Village (include buggy car)
- ☑️ China's Sacred First Mountain - Gexian Mountain (include cable car)
- ☑️ Admire the real-life version of "Thousand Miles of Mountains and Rivers"
- ☑️ Zhongmiao Light Show + Large Water Screen Film "Returning to the True Record of Cultivating the Heart"
- ☑️ Release Prayer Water Lanterns Together + Night Viewing of the Dreamy Starry Sky

D7 GEXIAN VILLAGE 🚗 (90km) QUZHOU (B/L/D)

- ☑️ National Geographic's "A Must-Visit in a Lifetime": Xianxia Ancient Path + Xianxia Pass
- ☑️ Nianbadu Ancient Town
- ☑️ Distant View of the World Natural Heritage Site: Jianglang Mountain (Best Photography Spot)

D8 QUZHOU 🚗 (90km) HANGZHOU ✈️ PENANG (B/L/MOB)

- ☑️ The most beautiful tea garden in Jiangnan + Popular Tea Picking and Frying with a Bamboo Basket
- ☑️ *Voluntary purchase of scenic area souvenirs
- ☑️ West Lake Scenic Area (Golden Ox Spouting Water, West Lake Tiandi)
- ☑️ Imperial Garden "Liulang Wenying"
- ☑️ Send to the airport

TOURIST ATTRACTIONS:

GEXIAN VILLAGE

- ◆ **Gexian Village** - the real-life Peach Blossom Land of Shangrao, offers a natural oxygen bar experience with negative oxygen ion concentrations ranging from 10,000 to 50,000 ions/cm³. **Daytime highlights** include visits to the Zhongwen Cultural Museum, Brewery, Jingu Tang, and more. Enjoy the enchanting **night scenery** of Gexian Village, including 19-night viewing spots such as Yuying Terrace, Xichen Gate, Qingyoujian, Yuansheng Pond, and Taixu Illusion. **Special arrangements** feature lighting **lotus prayer water lanterns** and stargazing in Gexian Village.

GEXIAN MOUNTAIN

- ◆ **Gexian Mountain** - Located in the central part of Qianshan County, Shangrao City, Jiangxi Province, Gexianshan Town is situated at the northern foot of Wuyi Mountain. The main peak, Gexian Peak, stands at an altitude of 1096.3 meters. Covering an area of 50 square kilometers, the Gexianshan Scenic Area is renowned as the "Number One Spiritual Treasure of China."

WANGXIANGU

- ◆ **Wangxiangu (Cliff Night View)** - The scenery is pristine and picturesque, with rolling mountains, lush forests, clear streams, and majestic peaks, creating a tranquil paradise away from the hustle and bustle. Visitors can enjoy sunset views from the Moon Viewing Bridge and experience the enchanting ambiance of the ancient town as night falls, evoking a sense of stepping back into the prosperous Song Dynasty era.

WUNUZHOU

- ◆ **Wunūzhou Resort** - Based on the legendary story of Wunū flying to the sky, featuring modern Huizhou architectural style, it integrates six major formats including live performances, family entertainment, cultural attractions, hotel conventions, dining, and leisure shopping into a comprehensive destination for Huizhou cultural tourism.
- ◆ **Large-scale live performance "Encounter with Wuyuan"** - tells the local myth of Wunū flying to the sky, using impressionistic theatrical techniques to create a visually and audibly immersive aesthetic drama. It aims to tell Chinese stories, spread Chinese voices, and showcase cultural confidence.
- ◆ **Huangling Scenic Area** - Nestled in Wuyuan's Shi Er Mountain for 500 years, Huangling Village is known for its rugged terrain and tranquil atmosphere. Its autumn harvest spectacle has become a cultural phenomenon akin to timeless masterpieces like "Along the River During the Qingming Festival" and "Dwelling in the Fuchun Mountains".

HUANGSHAN

- ◆ **Huangshan** - A UNESCO World Heritage Site, a Global Geopark, and a National 5A Tourist Attraction, as well as a National Scenic Area and one of China's Ten Famous Mountains, renowned as the "First Wonder Under Heaven." Its representative landscapes include the "Four Wonders and Three Waterfalls"; the Four Wonders consist of Unique Pines, Oddly Shaped Rocks, Sea of Clouds, and Hot Springs, while the Three Waterfalls are the Zigzag Waterfall, the Hundred-Zhang Spring, and the Nine Dragons Waterfall. The Welcome Pine of Huangshan symbolizes the warm hospitality of the Anhui people, embodying the spirit of embracing the world through Eastern etiquette and culture.

QUZHOU

- ◆ **Nianbadu Ancient Town** - "National Geographic's" must-visit Xianxia Ancient Road, a town with a long rectangular layout, retains its 19th-century architectural style.

JINGDEZHEN

- ◆ **The China Ceramic Museum** - Also known as the National Museum of China Ceramic, is located at 1 Zijing North Road, Changjiang District, Jingdezhen City, Jiangxi Province. Established in January 1954, it is the earliest and most abundant ceramic art museum in China, covering an area of over 59,000 square meters and receiving around 100,000 visitors annually.

HANGZHOU

- ◆ **West Lake Scenic Area** - is famous worldwide for its beautiful scenery and numerous historical sites. It's a renowned tourist destination and often referred to as a paradise on earth. In June 24, 2011, "West Lake Cultural Landscape of Hangzhou, China" was officially listed in the World Heritage List.



✓ 7 Breakfasts / 7 Lunches / 5 Dinners

Special Cuisines:

- ★ Yixian Cuisine
- ★ Mountain Self-Service
- ★ Huizhou Cuisine
- ★ Jiangxi Cuisine
- ★ Porcelain Banquet
- ★ Jiangshan Cuisine
- ★ Country Cuisine
- ★ Yanshan Cuisine
- ★ Bagua Banquet
- ★ Hangzhou Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Hangzhou Xiaoshan Holiday Inn Hotel or similar x1 Night
- ✓ Yi County zhongcheng villa or Yilong Anyun Wild Luxury Resort Hotel or similar x1 Night
- ✓ Tunxi AnChi Hotel or similar x1 Night
- ✓ Wunuzhou Resort Wanjuan Hotel or similar x1 Night
- ✓ Grand Hotel Shangrao Shanglv or similar x1 Night
- ✓ Gexian Village Pillow Mountain Hotel or similar x1 Night
- ✓ Quzhou Banyan Tree Hotel or similar x1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 杭州 HANGZHOU ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.80 10 元 = 马币 6.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C ~ 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C ~ 17°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 23°C ~ 15°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 19°C ~ 6°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A321neo B787-9		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

